
                                                                                                 
  
 
 
 
                                                                                                                                   Randi Fechtenburg 
                                                                                                                                   Over Hollufvej 12 
                                                                                                                                   5220 Odense SØ 
                                                                                                                                   tlf. og fax 6593 4800      
                                                                                                                                   randi.fechtenburg@skolekom.dk 

                     

                                                                                                                                   Odense 5. august 2010 

 
 
 
 

fredag d. 18. juni kl. 15.00 
hos Preben 

 
Dagsorden: 

1. Godkendelse af ref. 24. Marts 
Ad 1) REFERAT GODKENDT 

2. Post 
Ad 2) Forespørgsel vedr. høvdingebold næste år. Vi svarede bekræftende og kan måske 
afholde 3-4 stævner.  
Nyborg, Odense og Svendborg er positive 

3. Økonomi 
Ad 3) Morten Bladt skal frikøbes 40 timer i det kommende skoleår. 
Lotte har fået betaling i december. 
Medlemsoversigten efterlyses. PH fremsender i 1. uge af ferien den nye liste. 

4. Hjemmesiden 
Ad 4) Jacob beder alle om at tjekke egne aktivitetsbeskrivelser på hjemmesiden. 

5. Kredsformandsmødet d. 28. maj (se ref. under login-siderne på Dansk Skoleidræts 
hjemmeside).  
Vi skal behandle punkterne 3 og 4. I bedes venligst se dem igennem og komme med 
kommentarer. 
Ad 5)  
a) Kreds Fyn vil arbejde med følgende forslag: 
Kredsmedlemmer eller medlemmer af det kommunale idrætsnetværk kan orientere på 
fagudvalgsmøder på skoler. 
Dato for rep. møde skal altid stå forrest på hjemmesiden. 
Indbydelse til den enkelte skole. 
Skifte afholdelsessted for rep. mødet. 
Fast rubrik på alle aktivitetstilmeldinger som gør opmærksom på repmødet. 
Pakkeløsning: Repmøde og gratis kursus. 
b) vi vil kontakte frafaldne eller ikke-medlemmer telefonisk især hvor vi kender 
lærere/ledere personligt. 
c) Vi har stadig som langsigtet mål at have et kredsmedlem fra hver enkelt af de fynske 
kommuner. 



d) Randi tjekker vores arbejdsbeskrivelser for medlemmer af kreds Fyn, så de kan blive 
revideret i løbet af året. 
Fælleskommunal betaling 
Fyn synes, at det på sigt kunne være en god ide at fusionere DI og DS 
 

      6.   Evaluering til vores bestyrelsesarbejde? Er der noget vi kan gøre bedre? Set i forhold til  
punkt 3 i kredsformandsreferatet? Herunder også vores aktivitetsfordeling/arbejdsopgaver. 
Ad 6) Vi diskuterede om det ville være en ide at leve mere præcise arbejdsbeskrivelser for 
alle kredsmedlemmers arbejde herunder den praktiske afvikling af stævner herunder 
udsendelse af programmer m.m. 
Lotte er bekymret for atletikstævnet i Odense, hvis den nye cd med programplanlægning 
ikke er klar. 

 
7. Ideer til hvordan vi kan gøre rep. mødet i Dansk Skoleidræt interessant og spændende for  

kredsene at deltage i. 
Ad 7)  Input fra de enkelte kredse på rep.-mødet. 
Rep.-mødet efterfølges af festmiddag. 
Rep.-møde kombineres med weekendkursus så det afvikles samme dag. 

8.  Hvem er vores kontaktperson til atletik under tag? 
Ad 8) PH 

9. Er vores vedtægter ok? Passer de sammen med DS vedtægter?  Se dem igennem inden 
mødet ! 
Ad 9) Udsat 

10. Weekendkursus. Hvem deltager? 
Ad 10) Morten, Randi , Vibeke , Lotte, Preben, Tue?, Jacob Alle kan deltage men man 
SKAL selv tilmelde og vælge aktiviteter via skoleidræts hjemmeside. 

11. Punkter til næste møde 
Ad 11) Planlægning af rep.møde. 
Revision af arbejdsbeskrivelser m.m. både mht. Stævner m.m. men også for 
bestyrelsesarbejdet. 
Datoer for årets møder (Randi og Preben laver forslag) 
Weekendkursus praktisk. 

12. Siden sidst 
Ad 12) Rugby i Odense var en stor succes. 
Flagfootballkursus i Svendborg kombineret med stævne til maj næste år 
Øhavets Guld på Sydfyn. 
Rundbold i Horne gik også godt. Store elever dømte. 
Ollerup kan alligevel  afholde ”Kom og vær med” 
Lotte har haft møde med DGI vedr. badminton. Lotte anbefaler, at vi formidler. 
O-løb i Åløkkeskoven gik godt. 
Der har været Aktivitetsdag på Bernstorffsminde. Der arbejdes på et nyt koncept. 
Høvdingebold var et godt koncept. Der har været problemer med regelfortolkninger. 
  

13. Evt. 
Ad 13) Husk statistikker. 

 
Næste møde onsdag den 25/8 kl. 16.00 på Tingløkkeskolen. 


